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De gemeenteraad van Schagen in vergadering bijeen op 27 juni 2023,

Constaterende dat:

De gemeente Schagen diverse sporthallen in eigendom heeft waarvan het beheer 
door Schagen Actief gedaan wordt. Hieronder vallen o.a. de Spartahal en de 
Groeneweghal in Schagen en de Harenkarspelhal in Tuitjenhorn;

Deze hallen vergelijkbaar in afmeting en voorzieningen zijn, echter de tarieven 
verschillen;

Voor de Schager hallen een uurtarief geldt van rond de C 40,-, en voor de 
Harenkarspelhal E 60,-;

Een sportvereniging redelijkerwijze geen andere keuze heeft dan de lokale sporthal 
te gebruiken;

Dat een sportvereniging in Tuitjenhorn een stuk duurder uit is dan een 
sportvereniging in Schagen. Op jaarbasis betaalt een sportvereniging in Tuitjenhorn 
voor 40 weken huur C 2.400,-. In Schagen betaalt een sportvereniging voor een 
gelijke periode C 1.720,-;

Voor lokale sportverenigingen betekent dit ongelijke kosten voor sportbeoefening;

Deze situatie ongewenst is en uit oogpunt van gelijkheid en solidariteit de tarieven 
gelijk zouden moeten zijn;



Hierover in juli en augustus 2022 al correspondentie is geweest n.a.v. de art 43 
vragen PvdA en antwoord gemeente.

In de beantwoording brief staat geschreven:” Wij hebben de start om te komen tot 
een mogelijke harmonisatie voor het vierde kwartaal van dit jaar (2022) ingepland”.

Overwegende dat:

Tarieven voor in formaat vergelijkbare sportaccommodaties geharmoniseerd zouden 
moeten worden;

Dit niet mag wachten tot Q3 van dit jaar als het onderzoek gepresenteerd wordt.

Roep het college op:

De indexering van het sporthaltarief met onmiddellijke ingang te bevriezen voor de 
hoogst betalende verenigingen, De Boemel en handbal Hollandia T;

Bij het onderzoek tot harmonisatie in Q3 tevens een meerjaren stappenplan te 
presenteren, waarin wordt aangegeven hoe deze harmonisatie concreet te maken.

Bij het onderzoek tot harmonisatie mee te nemen dat sportbeoefening betaalbaar 
moet blijven.

En gaat over tot de orde van de dag.

Namens de fractie van het CDA

fractievoorzitter W. Vonk 

Raadslid J. Wiskerke

Namens de fractie van het PVDA

fractievoorzitter V. van Vuuren 

Raadslid M. van Musscher

Toelichting:

1. Namens de fractie van de PvdA artikel 43 vragen gesteld met betrekking tot de 
sporthaltarieven medio 2022.

Vragen:
1. Is het college met ons van mening dat deze situatie ongewenst is?
2. Kan het tarief voor in formaat vergelijkbare sportaccommodaties geharmoniseerd worden?

Antwoord:
Om met de tweede vraag te beginnen is daarop het antwoord: “Ja dat kan”. Dat hebben we 
zo ook in december 2020 afgesproken naar aanleiding van de vaststelling van 
geëvalueerde accommodatiebeleid. We hebben de start om te komen tot een mogelijke 
harmonisatie voor het vierde kwartaal van dit jaar ingepland.



De uitkomst van de harmonisatie kan verschillende kanten op, namelijk onder andere dat 
verenigingen in de Schager hallen meer gaan betalen of dat verenigingen voor de 
Harenkarspelhal minder gaan betallen of een combinatie van beide opties. Uiteraard komen 
wij daar bij de raad op terug.

Aanvullend hierop bleek uit onderzoek dat harmonisatie van huurtarieven geen hoge prioriteit 
had. Bij de vaststelling van het geëvalueerde accommodatiebeleid is derhalve besloten de 
harmonisatie van de huurtarieven in overleg met de exploitanten geleidelijk te laten 
plaatsvinden. Verder is uit het onderzoek gebleken dat de huurprijs voor de Harenkarspelhal 
redelijk conform was aan het regionaal gemiddelde en de prijzen in de stad Schagen aan de 
lage(re) kant lagen. En als laatste zijn er op dit moment geen signalen vanuit de beheerders 
en/of gebruikers van de Harenkarspelhal bij ons bekend dat de verschillen als een probleem 
worden ervaren.

Het college ziet op basis van het bovenstaande nu geen redenen om de situatie op dit 
moment voor de korte termijn als ongewenst te bestempelen. Het college gaat conform 
afspraak later dit jaar met het proces van start om tot de afgesproken geleidelijke 
harmonisatie te komen en daarmee uitvoering te geven aan het raadsbesluit uit december 
2020.

2. Brief van de verenigingen de besturen van volleybalvereniging de Boemel en 
handbalvereniging Hollandia T.

In december 2020 heeft de Raad van de gemeente Schagen een besluit genomen om de 
tarieven van vergelijkbare sportaccommodaties te harmoniseren.

De PvdA heeft juli 2022 een schríftelijke vraag gesteld, en op 2 augustus 2022 een antwoord 
ontvangen (zie de bijlagen).

In 2022 en 2023 hebben de volleybal vereniging De Boemel en handbalvereniging

Hollandia T., beide uit Tuitjenhorn en de grote gebruikers van sporthal Harenkarspel 
veelvuldig contact gezocht met de gemeente Schagen. Dit vanwege het feit dat beide 
voorgenoemde verenigingen de hoogste sporthaltarieven (die van Sporthal Harenkarspel) in 
de gemeente Schagen betalen.

In maart en april 2023 hebben we mails van de behandeld ambtenaar ontvangen waarbij wij 
onderstaande informatie ontvingen:

-Dank u wel voor het toesturen van uw vragen over de verschillen In huurtarieven van de 
binnensportaccommodaties in de gemeente Schagen. De verschillen in de hoogte van de 
huurtarieven zijn bekend bij de gemeente. Zo ook de wens van de gebruikers om meer 
geharmoniseerde tarieven tussen de sportzalen. Het harmoniseren van de tarieven is dan 
ook een wens van het gemeentebestuur; waarbij een kostendekkende huur uitgangspunt is. 
Medio juni start er een nader onderzoek naar de mogelijkheden tot harmonisatie, met als 
doel een bijstelling van de tarieven per 2024.

-Hoe staat het met de harmonisatie van de tarieven?

De harmonisatie van de tarieven is als een wens door de gebruikers van de binnensport 
aangegeven in de evaluatie van het accommodatiebeleid in 2020. Inmiddels is er een 213a 
onderzoek uitgevoerd naarde doelmatigheid en doeltreffendheid van het beleid. Uitkomst 
van het onderzoek (januari 2023) is dat het beleid operationeel is ingestoken, onvoldoende 
bijdraagt aan het middel en dat het instrument effectiever en efficiënter ingezet kan worden. 
Daarbij is geadviseerd naar een passende bekostiging te gaan om de



toekomstbestendigheid te vergroten. Hoe het college invulling gaat geven aan dit advies is 
op dit moment onderwerp van gesprek.

-Wanneer kan ik hierover bericht ontvangen?

Over hoe het proces tot harmonisatie gaat verlopen informeren wij u uiterlijk in september. 
Het is de verwachting dat het college na de zomer duidelijkheid kan geven over het 
vervolgproces.

-Medio juni start er een nader onderzoek naar de mogelijkheden tot harmonisatie”, doen jullie 
dat intern of extern? Bureau onderzoek start juni. Dit is intern.

-Ik neem aan dat zo’n soort onderzoek niet echt uitgebreid hoeft te zijn?

De uitkomsten van het 213a onderzoek heeft geadviseerd “een passende bekostiging om 
toekomstbestendigheid te vergroten”. Dit geeft aan dat er naar meer onderdelen dan alleen 
harmonisatie (gelijk trekken) van de huurtarieven gekeken wordt.

-Komt de uitkomst van het onderzoek in de commissie, Raad ? Of ter kennisgeving aan de 
Raad, en is het College bevoegd?

Afhankelijk van de uitkomsten van het onderzoek wordt deze ter besluitvorming aan de raad 
aangeboden.

-Is de verwachting dat het onderzoek ruim voor de Begrotingsraad van dit najaar is afgerond 
en ere.e.a. is besloten?

De verwachting is dat er besluitvorming in het eerste kwartaal van 2024 plaatsvindt.

Wij zijn nu bijna 2,5 jaar verder na het raadsbesluit van december 2020 en er is nagenoeg 
nog niets gebeurd. Op 2 januari 2023 hebben de voorzitters van volleybal vereniging De 
Boemel en handbalvereniging Hollandia T. bijgaande brief + bijlage aan de gemeente 
Schagen en de toen betrokken ambtenaar gestuurd.

Tevens zijn de tarieven van sporthal Harenkarspel in 2022 met bijna 10 0f0 verhoogd en geeft 
Schagen Actief in een mail van 20 april 2023 aan met ingang van 1 augustus 2023 een 
indexatie van de huurtarieven door te voeren. Deze indexatie is gerelateerd aan de CPI van 
april 2023 (verwachting tussen 4 en 8Vo). Onze verwachting is dat dit eerder 8 dan 4Vo zal 
zijn.

Kortom: De verschillen in sporthaltarieven zijn heel groot, en de verschillen worden 
steeds groter met het indexeren door de inflatie. Met het huidige tempo verwachten wij dat er 
nog wel een paar jaar overheen gaan voordat er daadwerkelijk iets gaat gebeuren met het 
harmoniseren van de sporthaltarieven.

Ons voorstel is om, vooruitlopend op voorgenoemde harmonisering, de tarieven die volleybal 
vereniging De Boemel en handbalvereniging Hollandia T. voor Sporthal Harenkarspel 
betalen vanaf nu te bevriezen, dus niet meer geïndexeerd worden.

Onze verenigingen worden ongelijk behandeld, en dat is erg onredelijk. Wij verzoeken u met 
klem om het college van B&W op de korte termijn daadwerkelijk tot actie te bewegen

Met vriendelijke groet,

Mede namens de besturen van volleybalvereniging de Boemel en handbalvereniging 
Hollandia T,

Wessel Blom Ã David van der Welle


